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اکبرپور: 
 امیر قلعه نویی 

بهترین گزینه برای 
هدایت تیم ملی است

 چرا صابر کاظمی به تیم ملی  
والیبال دعوت نشد؟ 

ایسنا: با پایان لیگ برتر والیبال ایران 
زمان برگزاری اردوهای تیم ملی مشخص 
شد و بهروز عطایی ۳۱ بازیکن را به اردو 
فراخواند تا از ۲۷ فروردین استارت کار زده 
شود. در این میان کادر فنی هم با تغییراتی 
همراه بود و محمود افشاردوست به عنوان 
مربی به کادر فنی اضافه شد. پیش از این 
عظیم جزیده مربیگری تیم ملی را برعهده 
داشت، اما با تصمیم عطایی، افشاردوست 
در کنار علیرضا طلوع کیان به عنوان مربی 
تیم ملی قرار گرفت. او در مورد عدم دعوت 
صابر کاظمی به تیم ملی والیبال گفت: آقای 
عطایی باید در این زمینه صحبت کند و 
شاید برای شروع اردوها به او احساس نیاز 
نکرده باشد. صابر کاظمی از بازیکنان خوب 
والیبال ایران است و سابقه حضور در المپیک 
را هم دارد. سال گذشته از لیگ ایران جدا 
شد و به کشور دیگری رفت که سبک و 
سیاق و سطح متفاوتی با والیبال ایران دارد. 
تلاشی که یک ورزشکار برای آماده سازی 
خود انجام می دهد یک بحث است و بخش 
خیلی مهم دیگر هم تصمیم او برای ادامه 
فعالیت در باشگاه های مختلف است. صابر 
به رغم توان فنی خوب، هنوز به رشد نیاز 
دارد و بهتر است در جایی والیبال بازی کند 
که تحت فشار فنی قرار بگیرد. امیدوارم 
صابر از کویت به یکی از بهترین لیگ های 

والیبال دنیا برود. 

خارجازمستطیلسبز

  پایان فصل رویایی  
 CL طارمی در

فصل رویایی مهدی طارمی در لیگ 
قهرمانان با زدن پنج گل در لیگ قهرمانان 
به پایان رسید. فصل رویایی مهدی طارمی 
در لیگ قهرمانان در یک هشتم نهایی این 
رقابت ها به پایان رسید. پورتو که به عنوان 
صدرنشین به این دور از رقابت ها رسیده بود 
برابر اینتر در مجموع دو دیدار شکست خورد 
و از رسیدن به دور بعدی بازی ها بازماند. با 
این حال مهدی طارمی با زدن پنج گل در 
این فصل از رقابت ها بهترین عملکرد یک 
بازیکن ایرانی را در یک فصل لیگ قهرمانان 
ثبت کرد و توانست پنج گل به ثمر برساند که 
همه آنها در مرحله گروهی بوده است. مهدی 
طارمی در فصل اول حضور در لیگ زمانی 
که بازیکن ریوآوه بود توانست ۱۸ گل بزند و 
همین باعث شد تا تیم های بزرگ پرتغال به 
دنبال او باشند. او در نهایت راهی پورتو شد 
و از آن زمان در پورتو هم هر فصل در لیگ 

توانسته ۱۰ گل یا بیشتر به ثمر برساند.  

خبـــــر

 مجمع پرحاشیه فدراسیون ژیمناستیک 
سالپنجم

شماره1516

آرمان ملی:  روز گذشته مجمع انتخاباتی فدراسیون 
ژیمناستیک در حالی برگزار شد که رد صلاحیت اینچه درگاهی 
رئیس سابق این فدراسیون تا قبل از برگزاری مجمع به وی ابلاغ 

نشده بود و البته ۲4 نفر از اعضا نیز از مجمع خارج شدند. 
 شروع با حاشیه 

دیروز چهارشنبه ۲4 اسفند مجمع انتخاباتی فدراسیون 
ژیمناستیک در حالی برگزار شد  که به دلیل عدم تایید صلاحیت 
زهرا اینچه درگاهی رئیس قبلی فدراسیون، حدود ۲4 نفر از اعضا 
از مجمع خارج شدند.  هادی خناری نژاد نیز به عنوان هیات 
مازندران اولین نفر بود که از مجمع خارج شد و گفت: چرا ۲ دقیقه 
قبل از آغاز مجمع اعلام می کنند که چه کسی رد صلاحیت شده 
است.  اینچه درگاهی و خناری نژاد اعلام کردند که ۲4 نفر از اعضا 
مجمع را ترک کردند و باید دید انتخابات به حدنصاب می رسد 
یا خیر. محمد پولادگر به عنوان نماینده وزارت ورزش و مهین 
فرهادی زاد به عنوان نماینده کمیته ملی المپیک در این مجمع 
با تاخیر حاضر شدند. اینچه درگاهی به عنوان رئیس در مجمع 

حضور داشت. این بار نیز خبرنگاران را به مجمع راه ندادند. 
 مشخص شدن آرا 

به هر حال انتخابات با ۲ کاندیدا به نام های حبیب نوظهوری 
و عابد حقدادی انجام شد. در دور اول عابد حقدادی ۱۸ رای از 
مجموع 4۹ آرا را گرفت و نوظهوری ۸ رای گرفت. با این حساب 
انتخابات به دور دوم رفت.  در دور دوم حقدادی ۲۰ رای و 
نوظهوری 6 رای کسب کردند و حقدادی با اکثریت آرا رئیس شد. 
یوسف الطبا از سوریه نیز به عنوان نماینده فدراسیون جهانی در 

این مجمع حضور داشت.

 صحبت  حقدادی 
عابد حقدادی بعد از انتخابش به عنوان رئیس فدراسیون 
ژیمناستیک گفت: ممنونم که اعضای مجمع به بنده اعتماد کردند. 
از ناظر محترم فدراسیون جهانی که به برگزاری انتخابات صحیح و 
سالم کمک کرد تشکر می کنم. از نظر من این نتایج، اعداد هستند 
و نظر آن 6 نفر هم که به من رای ندادند برای من مهم است. آقای 
نوطهوری از افتخارات کشور است. فدراسیون ژیمناستیک خانه 
او و همه اعضایی است که در مجمع بودند و شاید نظر دیگری 
داشتند و حتی آنهایی که مجمع را ترک کردند. رئیس جدید 
فدراسیون ژیمناستیک گفت: از سلیمانی هم که کمک و تلاش 
کرد تشکر می کنم و همکاری ما ادامه خواهد داشت. از فردا هیچ 
نظر و رایی اهمیت ندارد. امیدوارم در این راه موفق باشیم. حقدادی 
گفت: اگر اعضای مجمع موافق هستند تفویض اختیار اعضا را به 
من بدهند تا در جلسه اول مجمع اعلام کنیم.  پولادگر در پاسخ 
گفت: اعضای هیات رئیسه را می شود اما باید کاندیدای استان ها 
و نماینده باشگاه ها اکنون رای گیری شوند. خیلی زود مجمع 
فوق العاده را برگزار می کنیم تا کادری که انتخاب می شود کار را 
آغاز کند و ورزشکاران با قدرت کار خود را آغاز کنند. بازی های 
آسیایی و المپیک را داریم که کسب مدال ژیمناستیک خیلی مهم 
است. امیدواریم این دو مدال توسط نمایندگان ایران کسب شود و 
ما صاحب مدال شویم. وی گفت: نماینده فدراسیون جهانی خیلی 
وقت گذاشت و از او بابت حمایت هایی که داشت تشکر می کنم. 
ما از سوی وزارت ورزش هدیه ای برای او در نظر گرفتیم که به او 
تقدیم می کنیم. در این انتخابات تنها نماینده هیات های استانی 
به رای گذاشته شد که سعیدرضا کیخا با ۱4 رای انتخاب شد. 

کاندیدای باشگاه ها هم غیبت داشت و به منزله انصراف محسوب 
شد. حبیب نوظهوری دیگر کاندیدای این انتخابات نیز گفت: 
امیدوارم نماینده فدراسیون جهانی گزارش خوبی از مجمع ارائه 
دهد. سالن های ما و وسایل ما همه دولتی است و نمی توانیم بدون 
حمایت دولت کار کنیم. از همه تقدیر و تشکر می کنم. به حقدادی 
تبریک می گویم. مسئولیت زیادی بر دوش او است. ما به همه 

نیروها حتی آنهایی که جلسه را ترک کردند نیاز داریم.
 نظر اینچه درگاهی 

رئیس پیشین فدراسیون ژیمناستیک گفت: امیدوار به 
حل مشکلات ژیمناستیک بودم و دوست داشتم همه چیز 
امروز ختم به خیر شود. زهرا اینچه درگاهی در مورد علت 
خروجش از مجمع و اینکه گفته می شود که تائید صلاحیت 
نشده اید، اظهار داشت: در کلیه مراحل تبرئه شدم و پرونده 
مالی ندارم و اصلا پرونده در حال حاضر ندارم. وی در خصوص 
دلیل رد صلاحیت خود گفت: رد صلاحیت نشدم. به من چیزی 
اعلام نکردند و بعد از شروع مجمع با وجودی که حرف »الف« 
هستم، اما سخنرانی از حرف »ح« شروع شد. تخته را نگاه کردم 
و دیدم اسمم روی تخته نیست.  از دوستان پرسیدم تا اعلام 
نظر کنند که گفتند تایید صلاحیت شما هنوز نیامده است. 
ترجیح دادم این فرصت و تنفس را بدهیم تا اگر نهادهای نظارتی 
زمان بیشتری برای بررسی دارند، داشته باشند. رئیس پیشین 
فدراسیون ژیمناستیک در پاسخ به این سوال که مجمع در حال 
برگزاری است، گفت: اشکالی ندارد و اگر به رسمیت می رسد و 
تشکیل می شود مبارک هر کسی می شود که انتخاب می شود. 
اگر تکرار شد هم ممکن است انتخاباتی وجود داشته باشد. اینچه 
درگاهی در خصوص واکنش نماینده فدراسیون جهانی به این 
اتفاق گفت: متاسف شدند. وی در مورد اینکه این اتفاقات باعث 
نگرانی برای ژیمناستیک نخواهد شد، گفت: خیلی امیدوار بودم 
امروز مشکلات ژیمناستیک حل شود. فکر می کنم اگر قرار بود 
اراده بر این باشد، بهتر بود همه رقابت می کردند و نتیجه را به 
خرد مجمع سپرده می شد تا نتیجه انتخابات و این انتظار قانونی 
مشخص شود و ژیمناستیک سر و سامان بگیرد. رئیس پیشین 
فدراسیون ژیمناستیک در مورد اینکه درگذشته انتخاباتی 
به گونه ای برگزار می شد که پس از تایید صلاحیت ها فرصت 
برای اعتراض کاندیداها وجود داشت، تاکید کرد: این خیلی 
خوب بود و اگر زودتر اعلام می شد، پیگیری، صحبت و رایزنی 
می شد تا انشاا... همه چیز ختم به خیر و حل می شد و همه با 
روی خوش مجمع را ترک می کردیم. وی در مورد ترک مجمع از 
سوی چندین نفر از اعضای مجمع و از رسمیت افتادن آن گفت: 
متاسف هستم و خیلی دلم می خواهد ژیمناستیک سر و سامان 
بگیرد و انتخابات برگزار شود. اعضای مجمع چهل و چند نفر 
بودند و اگر یک سوم اعضا نیز مجمع را ترک کنند، مجمع از 
صلاحیت می افتاد. بهتر است دلیل این موضوع را از بالا بپرسید.

   آخرین تمرین 
 بازیکنان پرسپولیس دیروز در هوای مطبوع 
تهران، آخرین جلسه تمرینی خود در سال جاری 
را پشت سر گذاشتند. مربیان خارجی تیم هم که 
شب بعد از آخرین بازی سرخ پوشان به کشورشان 

سفر کردند.

        تمجید 
 روزنامه های انگلیسی پس از درخشش ارلینگ 
هالند، ستاره منچسترسیتی، در بازی برابر لایپزیش 
به تمجید از این بازیکن روی آوردند. این مهاجم 
نروژی در این بازی  توانست پنج بار دروازه حریف 

را باز کند.

           بسکتبال 
ز تمرین دیروز  آرمان رمضانی در بخشی ا
استقلال در نقش یک بسکتبالیست  ظاهر شد. او 
که توانایی های فنی خوبی دارد، باید برای رسیدن 
به ترکیب با نفرات مطرح در خط حمله رقابت داشته 
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کوتاه
تسنیم: قاسم حدادی فر درباره انتخاب امیر قلعه نویی 
به عنوان سرمربی جدید تیم ملی گفت:  در چند سال گذشته 
فوتبال ملی ما با مربیان خارجی شرایط خوبی را تجربه نکرد 
و اتفاقات خوبی هم رقم نخورد. فکر می کنم این بهترین زمان 
برای انتخاب مربی ایرانی بود و در نهایت فدراسیون فوتبال امیر 
قلعه نویی را انتخاب کرد که مربی باتجربه ای است و به نظم و 
دیسیپلین هم اهمیت می دهد. ما در زمان اسکوچیچ اتفاقاتی را 
تجربه کردیم که چندان خوب نبود. امیدوارم با آمدن قلعه نویی 
تمام تیم یکدست شده و همه برای موفقیت ایران تلاش کنند. 
وی در ادامه همچنین تأکید کرد: فوتبال ایران متأسفانه شرایط 
خوبی ندارد و شما می بینید که باشگاه ها و تیم ملی ایران، 
سال هاست که در آسیا مقام نمی آورند. حتی تیم ملی هم 
مثل گذشته چندان مورد حمایت مردم قرار نمی گیرد. الان 
در موقعیتی هستیم که فوتبال ایران به یک قهرمانی در جام 
ملت ها نیاز مبرم دارد. ما باید برنامه ریزی خوبی داشته باشیم 
و بازی های تدارکاتی را در سطح بالایی برگزار کنیم تا در جام 
ملت ها برای موفقیت شانس داشته باشیم. حدادی فر با بیان 
اینکه تیم ملی در موقعیتی حساس قرار دارد، تصریح کرد: الان 
دیگر رفتن به جام جهانی یا رفتن به جمع هشت تیم برتر جام 
ملت ها برای ما دستاورد محسوب نمی شود. ما باید به دور حذفی 

جام جهانی صعود کنیم و در جام ملت ها هم قهرمان شویم.

بیــنالمــلل
سرمربی زردپوشان اسکاندیناوی از آمادگی خود برای دعوت 
دوباره از ستاره کهنه کار میلان به تیم ملی سوئد خبر داد. یان 
اندرسون سرمربی تیم ملی سوئد در نشست خبری اخیر خود به 
آمادگی اش برای دعوت از زلاتان ابراهموویچ به منظور همراهی 
زردپوشان اسکاندیناوی در بازی های پیش روی آنها برابر 
بلژیک و آذربایجان در مرحله انتخابی یورو ۲۰۲4 اشاره کرد. 
اندرسون در پاسخ به این سؤال که »آیا امکان دارد ایبرا دوباره 
به تیم ملی سوئد برگردد؟«، گفت: خب برای اینکه ببینید او 
دعوت می شود یا نه، یکی دو روز دیگر صبر کند. من قبل از 
این هم گفته ام که اگر زلاتان آماده و سالم باشد، حتی اگر در 
ترکیب اصلی هم قرار نگیرد، نشان داده است که می تواند با 
تأثیرگذاری اش روی سایر بازیکنان با ایفای نقش یک الگو و 
رهبر برای آنها، خدمات فراوانی به تیم انجام دهد. تعهدی که او 
در کارش نشان می دهد، مثال زدنی است. ابراهیموویچ که در 
۱۲۱ بازی  ملی اش برای سوئد 6۲ گل زده است، در حال حاضر 

بهترین گلزن تاریخ این تیم محسوب 
می شود. او با وجود کم بودن دقایق 
حضورش در میدان پس از بازگشت به 
ترکیب میلان، برای این تیم بازیکنی 
تأثیرگذار بوده و اندرسون امیدوار 

است که این روند در تیم ملی سوئد 
هم تکرار شود. وی افزود: 

اگر او به تیم دعوت شود، 
شبیه  کمی  وضعیتش 
با  بود.  خواهد  میلان 
اینکه دقایق حضورش 
کم خواهد بود، اما من 
فکر می کنم که او دارد 
تلاش  توانش  تمام  با 

می کند.

دیدگـــــاه
استقلال در انتظار لغزش سپاهان 

سیدعلیموسوی
 کارشناس فوتبال 

استقلال در بازی های ابتدای فصل و از بازی اول امتیازات 
مهمی را از دست داد، اما در ادامه فصل نتایج بهتری گرفت. در 
حالی که استقلال می توانست روند رو به رشدش را ادامه دهد، 
جام جهانی از راه رسید. بعد از جام جهانی باز هم امتیازات 
حساسی را از دست دادیم، اما بعد از هفته هفدهم استقلال 
بازی های خوبی را ارائه داد و سیر صعودی را پیش گرفت.  
امیدوارم تا پایان فصل هم با همین روال به مصاف حریفانش برود 
و منتظر لغزش تیم فوتبال سپاهان باشد. تیم فوتبال سپاهان 
تیم استخوان داری است، اما تا آخرین هفته های مسابقات لیگ 
برتر بازی های خارج خانه  سختی دارد و امکان دارد که امتیاز 
از دست بدهد. استقلال با ورود تماشاگران در بازی های داخل 
خانه و خارج از خانه می تواند باهوش باشد و امتیازات خوبی را 
جمع کند.  بازی های آخرین هفته های لیگ برتر سخت خواهد 
بود و جنگ صعود و سقوط است. سپاهان با تیم های انتهای 
جدول بازی دارد و این کار را برایش کمی سخت تر می کند. چون 
تیم هایی که در انتهای جدول هستند برای بقای تلاش می کنند 
و تا آخرین هفته هم به دنبال گرفتن امتیاز خواهند بود. تمام 
تیم ها برای کسب حداکثر امتیازات گردن کلفت هستند و کار 
برای تیم ها بالای جدول هم بسیار دشوار است. در خصوص 
وضعیت تیم ملی باید بگویم  انتخاب مربی ایرانی برای تیم 
ملی را به فال نیک می گیریم. قلعه نویی مربی قابل احترامی 
در فوتبال ایران است و احترامش واجب، اما مسأله خوب یا 
بد بودن این مربی نیست. تصمیم و برنامه فدراسیون فوتبال 
از زمانی که اسامی ۷-۸ کاندیدا را برای سرمربیگری تیم ملی 
اعلام کرد، مشخص شد که دنبال پیشرفت نیستند. مسئولان 
دنبال این هستند تا فوتبال را دیمی اداره کنند و فکرشان بالا 
رفتن و فراتر از سطح آسیا نیست. فقط باید به رتبه های چهارم و 
پنجم آسیا دل خوش کنیم و اگر خوش شانس باشیم مقام های 
دوم و سوم را کسب کنیم. فوتبال ایران مدت هاست که از سطح 
اول آسیا فاصله گرفته است. با این برنامه ریزی که از مسئولان 
ورزش و فوتبال می بینیم هیچ کس دنبال پیشرفت فوتبال ایران 
نیست و نخواهد بود و هر روز بدتر از دیروز می شود. اگر مدیران 
فدراسیون و ورزش کشور دنبال پیشرفت فوتبال ایران بودند باید 
مربی درجه یک جهان را برای تیم ملی فوتبال می آوردند. برای 
این منظور هم باید برنامه ریزی و قرارداد درست داشته باشیم. تا 
حالا مربیان مان فوتبالمان را کجای دنیا صادر کرده ایم؟ فوتبال 
از خارج کشور می آید و کشورهای انگلیس، ایتالیا، آلمان و 
اسپانیا فوتبال رو به رشدی را به نمایش گذاشته اند. باید فوتبال 
ایران به فکر پیشرفت فوتبال پایه در رده نوجوانان، جوانان و امید 

باشد تا بیشتر از این پسرفت نداشته باشیم.

 آقاپور: 

نشان دادیم فینال جام ملت های آسیا یک اتفاق بود 
سالار آقاپور ستاره تیم ملی فوتسال ایران معتقد است بازی 
کردن در این تیم سبب نمایان شدن توانایی های ملی پوشان 

کشورمان می شود؛ نه بازی در لیگ برتر.
 بهترین بازیکن 

سالار آقاپور در گفت وگو با تسنیم، درباره دریافت جایزه 
بهترین بازیکن لیگ برتر فوتسال در سال ۱4۰۱ اظهار داشت: 
این عنوان نتیجه لطف خدا و ائمه )ع( بوده و بازیکنان و مربیان 
مس سونگون هم در آن سهیم هستند. آرزو داشتم این عنوان 

را به دست بیاورم و خدا را شکر می کنم که به حقم رسیدم.
 قهرمانی 

وی در مورد قهرمانی مس سونگون در لیگ برتر فوتسال 
تصریح کرد: در لیگ برتر باید مقابل تیم های پایین جدولی 
خیلی خوب بازی کنید و ما این کار را به نحو احسن انجام 
دادیم. یکی دو باخت در مسابقات متحمل شدیم، اما پس از 
آن همه همدل شدیم و این قهرمانی حاصل همدلی ما بود. 
لیگ سطح بسیار خوبی داشت و بهتر از سال های گذشته 

شده بود.

 داوری ها 
بهترین بازیکن لیگ برتر فوتسال درباره انتقاد برخی مربیان 
از تلاش داوران برای مدیریت مسابقه به جای اتخاذ تصمیم 
درست بیان کرد: داوری بازی ها کمی ضعیف بود و ان شاءا... 
داوران بادانش و با کلاس بالایی وارد لیگ شوند. مدیریت در 
بسیاری از دیدارها خوب است، اما خیلی اوقات جواب نمی دهد 
و باید صحنه ها را به درستی سوت بزنید. داوری ما با برطرف 

شدن این مشکلات بهتر می شود.
 وضعیت تیم ملی 

آقاپور در مورد وضعیت تیم ملی فوتسال در سال 
۱4۰۱ خاطرنشان کرد: وحید شمسایی از زمان حضورش 
در تیم ملی، دست به کار بزرگی زده و جوانگرایی را آغاز 
کرده است. پیش تر بازیکنان بسیار خوبی در این تیم 
بازی می کردند، اما الان هم نفرات باکیفیت و جوانی 
داریم و بازیکن ۱۸ ساله در جام ملت های آسیا به میدان 
رفت. ما این جام را بسیار خوب آغاز کردیم، اما بدشانسی 

آوردیم.

 حضور در فینال 
وی با اشاره به برتری تیم ملی ایران مقابل سامورایی ها در فینال 
تورنمنت تدارکاتی تایلند، با وجود شکست برابر آنها در فینال جام 
ملت های آسیا به تسنیم گفت: ژاپن را با اقتدار شکست دادیم و 
نشان دادیم فینال جام ملت ها یک اتفاق بود. فوتسال در آن مسابقه، 
روی بد خودش را به ما نشان داد و یک بار چنین اتفاقی می افتد. به 
نظرم با روند شمسایی و جوانگرایی انجام شده، می توانیم مقام های 

بهتری ظرف سال های آینده برای ایران کسب کنیم.
 پیشنهادات 

بهترین بازیکن جوان جام ملت های آسیا ۲۰۲۲ درباره تیم 
فصل آینده خودش عنوان کرد: چند پیشنهاد از باشگاه های 
اسپانیایی دارم که آن را با مدیر برنامه های خودم بررسی 
می کنم و به احتمال زیاد به این کشور می روم. حسین طیبی 
یکی از مفاخر فوتسال ایران و آسیاست و با او مشورت می کنم. 
آقاپور با بیان اینکه تعدادی از ملی پوشان جوان فوتسال 
کشورمان نیز پیشنهادهای خارجی دارند، اظهار داشت: 
بازیکنان تیم ملی در جام ملت های آسیا دیده شده اند. هر 
چه در لیگ برتر ایران بازی کنید، دیده نمی شوید و باید در 
تیم ملی به میدان بروید تا پیشنهاد خارجی دریافت کنید. 
این اتفاق جای امیدواری دارد که لژیونرهای بیشتری ظرف 

سال های آینده داشته باشیم.

استقلال  پیشکسوت  اکبرپور  علیرضا 
می گوید در حال حاضر امیر قلعه نویی بهترین 
گزینه برای هدایت تیم ملی بوده و همه 
فوتبالی ها باید از وی به عنوان یک ایرانی 

حمایت کنند.
 در خصوص آخرین شرایط استقلال 

صحبت کنید؟
شرایط استقلال خوب است و بعد از بردی 
که مقابل فولاد به دست آورد توانست در 
جدول رده بندی در جایگاه مناسبی قراربگیرد 

و با رتبه دومی به استقبال تعطیلات برود.
 تیم فولاد را چطور ارزیابی کردید؟

فولاد با تغییر و تحولی هم که در کادرفنی 
داشت باز هم نتوانست استقلال را متوقف 
کند و در خانه شکست خورد. البته فولاد در 
این دیدار عملکرد خوبی داشت و می تواند 
در دیدارهای باقی مانده تا پایان فصل بهتر 

عمل کند.
 تا پایان لیگ ۷ بازی باقی مانده است 
به نظرتان استقلال می تواند باز هم 

قهرمانی را کسب کند؟
در حال حاضر استقلال از سایر تیم های 
لیگ برتری بهتر بازی می کند و توانایی کسب 
دوباره عنوان قهرمانی را دارد و فقط در این بین 
نیاز به تمرکز دارد تا امتیازی را از دست ندهد.
 مهدی قائدی این روزها در شرایط 

خوبی است؟
قائدی بازیکن توانمندی است و پتانسیل 
بالایی دارد و حتی می تواند در بهترین تیم های 
اروپایی به میدان برود. قائدی امسال توانسته 
در بسیاری از بازی ها کمک شایانی به تیم 
انجام دهد و امیدوارم که تا پایان فصل همین 
روند خوبش را ادامه دهد. استقلال برای 

قهرمانی دوباره به قائدی نیاز دارد.
امیر قلعه نویی هم به عنوان سرمربی 
جدید تیم ملی انتخاب شد در این باره 

چه نظری دارید؟
قلعه نویی جزو مربیان پرافنخار فوتبال 
ایران است که هم شناخت خوبی از بازیکنان 
و هم از لیگ برتر دارد و می تواند در این برهه 
به تیم ملی کمک کند. به نظرم باید همه از 
ایشان حمایت کنند تا بتواند در تیم ملی 
موفق بااشد و فوتبال ما بعد از سال ها در جام 

ملت ها موفق ظاهر شود.
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 انتظاری: 
 پرسپولیس نباید بابت قهرمانی در لیگ ناامید شود

مهاجم پیشین تیم فوتبال پرسپولیس معتقد است، 
بازیکنان و کادر فنی این تیم نباید بابت قهرمانی در لیگ برتر 
ناامید شوند. سهراب انتظاری در مورد شکست پرسپولیس 
شاگردان  کار  معتقدند  برخی  اینکه  و  سپاهان  برابر 
گل محمدی با این باخت برای قهرمان شدن سخت شد، 
گفت: طبیعتاً اختلاف چهار امتیازی با تیمی مثل سپاهان کار 
پرسپولیس را سخت خواهد کرد. متأسفانه این تیم روز خوبی 
را برابر سپاهان سپری نکرد و قطعا یحیی گل محمدی هم 
به خوبی می تواند به این نتیجه برسد که کادر فنی و بازیکنان 
اشتباهاتی در این بازی داشتند که در نهایت منجر به شکست 
پرسپولیس شد. مهاجم پیشین تیم فوتبال پرسپولیس 
در ادامه افزود: سپاهان در این بازی شایسته برد بود و 
پرسپولیس حتی زمانی که با ۱۱ بازیکن هم بازی می کرد 

نمایش چندان خوبی نداشت و البته ۱۰ نفره شدن هم نقش 
مهمی در این باخت داشت. البته من معتقدم هفت بازی دیگر 
باقی مانده است و بازیکنان و کادر فنی پرسپولیس نباید بابت 
قهرمانی در لیگ ناامید باشند. مسأله مهم تر این است که 
هواداران هم باید در این روزهای سخت حامی پرسپولیس 
باشند و تیم شان را تنها نگذارند. وی همچنین راجع به 
انتخاب امیر قلعه نویی به عنوان سرمربی جدید تیم ملی 
اظهار داشت: ما باید ببینیم برنامه های فدراسیون چیست و 
طبیعتا رئیس فدراسیون باید این موضوع را توضیح دهد که از 
انتخاب سرمربی دنبال هدف بلندمدت است یا کوتاه مدت. به 
عقیده من در بین گزینه های ایرانی بهتر از امیرقلعه نویی هم 
وجود داشت که می توان به یحیی گل محمدی اشاره کرد، اما 
بنا به دلایلی در بین گزینه ها نبود. همچنین می توان از جواد 

نکونام هم اسم برد، او نیز مثل گل محمدی جوان، بادانش و 
به روز است. انتظاری تصریح کرد: من نمی خواهم انتخاب امیر 
قلعه نویی را زیر سؤال ببرم و حالا که قرار است ایشان هدایت 
تیم ملی را برعهده بگیرد همه باید از این مربی حمایت کنیم. 
قلعه نویی در رده ملی و باشگاهی تجربیات زیادی دارد ولی او 
به خوبی می داند که شرایط فوتبال با ۲۰ سال گذشته چقدر 
فرق کرده است و قطعا در کنار خودش از مربیان جوان ایرانی 
و خارجی استفاده خواهد کرد. انتظاری خاطرنشان کرد: حالا 
که ایشان به عنوان سرمربی انتخاب شده است نباید تیم ملی 
و قلعه نویی را تخریب کنیم، چون هر انتخابی ممکن است 
موافق و مخالفان خودش را داشته باشد. من معتقدم باید به 
قلعه نویی چند سال زمان بدهیم تا تفکرات و برنامه هایش را 

در تیم ملی پیاده کند.


